



MINISTERUL MUNCII
ȘI SOLIDARITĂȚII SOCIALE



Nesecret

Nr. A35765/I/A490/ *10* .06.2024

APROB,

PREȘEDINTE

Daniel BACIU



Către: Doamna/Domnul director executiv
Casa Teritorială de Pensii

Doamna Marlena Carmen Andrei
Director General
Direcția Generală Documente de Plată, Stagii de Cotizare și Evidență
Informatizată

Ref: la aplicarea dispozițiilor Legii nr. 8/2006 privind instituirea indemnizației
pentru pensionarii sistemului public de pensii, membri ai uniunilor de
creatori legal constituite și recunoscute ca persoane juridice de utilitate
publică, republicată

*Stimată doamnă/ stimată domnule director executiv
Stimată doamnă director general,*

Vă facem cunoscut că potrivit dispozițiilor H.G. nr. 598/2024 pentru stabilirea salariului de
bază minim brut pe țară garantat în plată, publicată în Monitorul Oficial al României,
Partea I, nr. 529/06.06.2024, salariul de bază minim brut pe țară garantat în plată va fi
de 3.700 lei, începând cu data de 1 iulie 2024.

După cum este știut, indemnizația lunară prevăzută de Legea nr. 8/2006, republicată,
reprezintă echivalentul a 50% din pensia cuvenită titularului sau după caz, aflată în
plată la data solicitării, dar nu poate depăși două salarii de bază minime brute pe țară,
garantate în plată.

Str. Latină, nr. 8, Sector 2, București
Tel.: +4 021 316 19 50, fax: +4 021 311 23 21
www.cnpp.ro

Conform prevederilor Regulamentului (UE) 2016/679 al Parlamentului European și al Consiliului din 27 aprilie 2016 privind protecția persoanelor fizice în
ceea ce privește prelucrarea datelor cu caracter personal și privind libera circulație a acestor date și de abrogare a Directivei 95/46/CE (Regulamentul
general privind protecția datelor), informațiile referitoare la datele cu caracter personal cuprinse în acest document sunt confidențiale. Acestea sunt
destinate exclusiv persoanei/persoanelor menționate ca destinatar/destinatari și altor persoane autorizate să-l primească. Dacă ați primit acest document
în mod eronat, vă adresăm rugămintea de a returna documentul primit, expeditorului

Nesecret

În consecință, indemnizația acordată în temeiul Legii nr. 8/2006, republicată, nu poate depăși suma de **7.400 lei** începând cu data de **1 iulie 2024**.

Cu stimă,

Tatiana NICOLAU

Director,
Direcția Asigurări Sociale și Alte
Drepturi Prevăzute de Legi Speciale

Str. Latină, nr. 8, Sector 2, București
Tel.: +4 021 316 19 50, fax: +4 021 311 23 21
www.cnpp.ro

Conform prevederilor Regulamentului (UE) 2016/679 al Parlamentului European și al Consiliului din 27 aprilie 2016 privind protecția persoanelor fizice în ceea ce privește prelucrarea datelor cu caracter personal și privind libera circulație a acestor date și de abrogare a Directivei 95/46/CE (Regulamentul general privind protecția datelor), informațiile referitoare la datele cu caracter personal cuprinse în acest document sunt confidențiale. Acestea sunt destinate exclusiv persoanei/persoanelor menționate ca destinatar/destinatari și altor persoane autorizate să-l primească. Dacă ați primit acest document în mod eronat, vă adresăm rugămintea de a returna documentul primit, expeditorului